
گروه ورزشــی/ ســردار آزمون، مهاجم ملی پوش کشورمان شنبه شب 
بــا باشــگاه بایرلورکــوزن قــراردادی 5 ســاله امضا کــرد. ســتاره تیم ملی 
کشــورمان طبق قرارداد امضا شــده قرار اســت بعد از اتمــام قراردادش 
با زنیت روســیه در تابســتان پیش رو راهی آلمان شــود و در فصل جدید 
در بوندســلیگا بــازی کند. در همین رابطه نشــریه »اســپورت 1« آلمان از 
پیشــنهاد ســنگین بایرلورکوزن به زنیت برای انتقال ســردار در تابســتان 
گذشــته خبر داد و نوشت: »مسئولان باشــگاه بایرلورکوزن در ماه جولای 
2021 )تیرماه 1400( در نقل و انتقالات تابستانی با پیشنهادی 14 میلیون 

یورویی برای جذب سردار آزمون اقدام کردند. 
امــا در آن زمــان مدیران باشــگاه روســی بلافاصله پیشــنهاد باشــگاه 
لورکوزن را رد کردند. ستاره ایرانی در تابستان گذشته تمایل خود را برای 
جدایــی از زنیت و پیوســتن به تیم آلمانی ابراز داشــت ولــی با مخالفت 
باشگاه زنیت مواجه شد. زنیت با این تصمیم ضرری 14 میلیون یورویی 
را متحمل شد و اکنون باید تابستان به صورت رایگان این ستاره ایرانی را 
از دســت دهد.« نشــریه »اســپورت 1« آلمان در گزارشی دیگر به معرفی 
ســردار آزمــون ســتاره ایرانی تــازه وارد بایرلورکــوزن پرداخت و نوشــت: 
»عقــاب گنبد، شموشــک گرگان، اتکا گرگان این اســامی تیم هایی اســت 
کــه آزمون در دوره جوانان برای آنها بازی کرده و باید از اول تیرماه برای 

بایرلورکوزن بازی کند. 
هــر کس فکــر می کند که مدیریــت لورکوزن یــک اســتعداد و اعجوبه 
جوان را در وســعت اروپای شــرقی یا خاورمیانه شــکار کــرده، حداقل در 
مــورد ســن بازیکن اشــتباه می کند. چــون آزمــون به عنوان یــک مهاجم 
ملی پوش و کارکشــته وارد رقابت های بوندســلیگا می شــود. این بازیکن 
ایرانی تاکنون 39 گل در 60 بازی برای تیم ملی کشورش به ثمر رسانده 
و آمار قابل توجهی برای باشــگاه فعلی خود زنیت ســن پترزبورگ ثبت 
کرده اســت. این بازیکن 27 ســاله در 104 بازی با قهرمان روسیه 85 گل 
بــه ثمــر رســانده و ارزش این بازیکــن طبق ســایت ترانفســر مارکت 25 
میلیون یورو تخمین زده شــده و ارزشــمندترین بازیکن لیگ برتر روسیه 
به شــمار می آید. او در ســال 2013 به روبین کازان و روســتوف نقل مکان 
کرد، قبل از اینکه در ســن پترزبورگ عملکردی درخشــان داشــته باشد و 
بــه بازیکنی در کلاس بین المللی تبدیل شــود. او در آنجا ســه   بار متوالی 
قهرمان لیگ روســیه و حتی در ســال 2020 آقای گل لیگ شد.« در ادامه 
این گزارش نشــریه »اسپورت 1« آلمان معتقد است که مدیران لورکوزن 
با هوشــمندی تمــام موفق شــدند رقبــای توانمندی مثل لیــون، میلان، 
نیوکاســل، برنلــی و یوونتــوس را برای جذب ســردار آزمون کنــار بزنند و 

استارتی طوفانی در نقل و انتقالات زمستانی داشته باشند.
 عابدزاده بهترین دروازه بان هفته

اســپانیا،  لیــگ دســته دوم  بیســت و چهــارم  در چهارچــوب هفتــه 
پونفرادینا مقابل هوئســکا به 2-1 برتری رســید. درخشش امیر عابدزاده 
در دروازه پونفرادینــا باعــث شــد تــا ایــن دروازه بــان کشــورمان در تیــم 
منتخــب هفته قــرار گیرد. عابــدزاده در این بازی 8 مهار عالی داشــت و 
توانســت یک ســوپرواکنش را به نمایش بگذارد. همچنین دیروز ســایت 
»فوتومــچ« ترکیــه اعــلام کرد کــه خبرهای خوبــی جهت انتقــال اللهیار 

صیادمنش به باشگاه فنرباغچه به گوش رسیده است.
 این سایت مدعی شد که صیادمنش مهاجم ایرانی قرار است خزانه 
فنرباغچــه را پر کند. باشــگاه هال ســیتی انگلیس روز شــماری می کند تا 
صیــاد منــش را جــذب و به ترکیــب خود اضافــه کند. طبــق گزارش های 
رســیده تیم انگلیســی بابت این انتقال 5 میلیون 
یــورو به فنرباغچــه پرداخت می کنــد و انتظار 

مــی رود ایــن انتقــال تــا چنــد روز 
شــود.  تکمیــل  آینــده 

گفتنــی 

ســـــــــــــت  ا
منش  د صیـــــــــــــــا
در ســال 2019 از اســتقلال بــا 
مبلــغ 750 هزار یورو با قراردادی 5 ســاله 
قــرارداد  پیوســت. بندی در  بــه فنرباغچــه 
ایــن بازیکــن 17 ســاله در آن زمــان بود که 
باشــگاه ترکیــه ای در صــورت فــروش این 
بازیکن در آینده 20 درصد از مبلغ فروش 
را بایــد به اســتقلالی ها بدهــد. در صورت 
انتقــال نهایــی صیادمنش به هال ســیتی 
از 5 میلیون یــورو، یک میلیون یورو)بیش 
از 30 میلیارد تومان( به باشــگاه استقلال 

خواهد رسید.

 بهادری جهرمی: تأکید رئیس جمهور
 برای حمایت از تیم ملی فوتبال عملی شد

علی بهادری جهرمی سخنگوی دولت در حساب 
کاربــری خــود در توئیتــر نوشــت:»تأکید رئیــس 
جمهــور برای حمایت از تیم ملی فوتبال، عملی 
شد. معاون اول به سازمان برنامه و بودجه دستور 
داد پاداش های معوق بازیکنان تیم ملی تسویه و 
هزینه های جشن صعود مقتدرانه به جام جهانی 

تأمین شود.«

گابریله پین ایران را ترک کرد
گابریله پین، مربی اســتقلال دوشنبه شــب ایران را ترک کرد تا چند روزی 
راهــی تعطیــلات شــود. او هفته آینــده به تهــران بازمی گردد تا کنار ســایر 
مربیان استقلال، بازیکنان را آماده دور برگشت رقابت های لیگ برتر کند.

پاسخ استقلال به مظاهری بعد از درخواست جدایی
رشــید مظاهری، دروازه بان تیم اســتقلال خواســتار جدایی از این تیم 
شــده و این موضوع را به مســئولان باشــگاه اعلام کرده اســت. به گزارش 
فارس، مظاهری مدت ها اســت می خواهد از باشــگاه اســتقلال جدا شود 
اما نه به شــکلی که با بازیکن باشــگاه دیگری معاوضه شود. او می خواهد 
باشــگاه اســتقلال رضایتنامه اش را با مذاکــره بین طرفین صــادر کند اما 
باشــگاه زیــر بــار  ایــن مســأله نرفته اســت. مظاهری 
طی روزهای اخیر در تمرینات اســتقلال شــرکت 
کــرده چون باشــگاه به وی اعلام کــرده یا باید به 
فــولاد برود و با یکی از بازیکنان این تیم معاوضه 
شود یا اینکه مرتب در تمرینات شرکت کند و به 
قــراردادش پایبند باشــد. آن طور که مشــخص 
مظاهــری  بــه  نــدارد  قصــد  اســتقلال  اســت 
رضایتنامــه بدهد و فقط راضی اســت او راهی 
تیمــی مثل فولاد شــود. در این بیــن مذاکرات 

این بازیکن با باشگاه ادامه دارد.
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محمد مهدی فروردین در گفت وگو با »ایران«: فوتبال جای رسیدن به امیال شخصی نیست

اعضای مجمع در انتخابات فدراسیون فوتبال تصمیم اشتباهی گرفتند
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محمد محمدی سدهی/ حدود 11 ماه 
از ریاســت شــهاب الدین عزیــزی خــادم 
در فدراسیون فوتبال می گذرد. ماه هایی 
کــه بــا حواشــی، اظهارنظرهــای بعضــاً 
جنجالــی و البتــه ابهاماتــی درخصوص 
فدراســیون  در  جــاری  مســائل  برخــی 

فوتبال سپری شد. 
این در شــرایطی اســت کــه تیم ملی 
فوتبال در آســتانه ســریع ترین صعود به 
جــام جهانی قــرار دارد و همین مســأله 
باعث سرپوش روی برخی کم وکاستی ها 
شــده اســت. موضوعی که عزیزی خادم 
و اطرافیــان او روی آن مانــور می دهند تا 
افــکار عمومــی را از ابهامــات و ســؤالاتی 
که وجود دارد، منحرف کنند. اما مســائل 
مالــی، اتفاقــات قــرارداد با یک شــرکت 
برای اجرای VAR، صحبت های عجیب 
و تشــکر از خوبــان عالم پــس از بردهای 
تیــم ملــی و مســائلی دیگر باعث شــده 
شــاهد جــوی نــه چنــدان آرام و طبیعی 
در فوتبال مــان باشــیم. بخصوص اینکه 
عزیــزی خــادم هیــچ گاه حاضــر نشــده 
در مواجهه با ســؤالات رســانه ها، پاســخ 
شــفاف و روشــنی به ســؤالات بدهــد. در 
این بین یکی از اتفاقات تلخ فوتبال مان 
در ســال های گذشــته، در زمــان ریاســت 
عزیــزی خــادم افتــاد و دو تیــم بــزرگ 
و پرهــوادار پایتخــت یعنــی اســتقلال و 
شــدند.در  حــذف  آســیا  از  پرســپولیس 
میــان تمــام ایــن اتفاقات چنــدی پیش 
خبــری منتشــر شــد مبنی بــر اینکــه قرار 
است عزیزی خادم به مجلس برود و به 
نمایندگان مردم توضیحاتی درخصوص 
اقدامات و ابهامات بدهد. البته تعدادی 
از نماینــدگان هم بر ایــن موضوع تأکید 
داشــتند و حالا رئیس فراکســیون ورزش 
مجلــس در گفت و گــو با »ایــران« چنین 
توضیح داد: »تا به حال کســی از عزیزی 
خــادم نخواســته که بــه مجلــس بیاید و 
در مجلــس پاســخگوی ابهامات موجود 
باشــد. در واقــع طرف حســاب مجلس، 
فدراســیون فوتبــال نیســت و از این پس 
وزارت ورزش بایــد پاســخگوی ابهامات 
فدراســیون فوتبــال باشــد. ابهاماتــی که 
هم مربوط به مســائل مالی اســت و هم 
بــه صحبت هــای عجیب عزیــزی خادم 
برمی گردد. از وزارت ورزش درخواســت 
کردیــم که پاســخ تمــام این مــوارد را به 
مجلس بدهد. قرار اســت شــخص وزیر 
ورزش از ایشان پاسخ ابهامات را بخواهد 

و گزارشش را به ما بدهد.«

بخشــی از موارد مربوط به فدراسیون 
فوتبال که عزیزی خــادم باید درباره اش 
پاسخگو باشــد، به مســائل مالی مربوط 
می شــود. پیش از این رئیس فراکســیون 
ورزش مجلــس در مصاحبــه ای تأکیــد 
کــرد کــه سرنوشــت 140 میلیــارد تومان 
پــول تزریق شــده بــه فدراســیون فوتبال 
محمدمهــدی  اســت.  نامشــخص 
ایــن موضــوع،  بــه  اشــاره  بــا  فروردیــن 
»حــدود  داد:   ادامــه  را  صحبت هایــش 
یــک ماه پیش بــا خانم ژالــه فرامرزیان، 
معاون مالی وزیر ورزش جلساتی برگزار 
کردیــم و قــرار بــر ایــن شــد فدراســیون 
فوتبــال لیســت هزینه کــرد را بــه وزارت 
ورزش بدهــد و وزارت ایــن لیســت را به 
مجلــس ارائه دهــد که البتــه تاکنون این 
اتفاق نیفتاده و منتظریم این لیســت به 
دســت مان برسد. قرار است ریز هزینه ها 
در اختیــار مجلس قــرار بگیرد و موضوع 
بررســی شــود.«اما جالب اینجاســت که 
فدراســیون با این همــه ابهامات مالی از 
ریاســت جمهــوری درخواســت عجیبی 
دارد. داریوش مصطفوی، رئیس کمیته 
استیناف فدراســیون فوتبال پیش از این 
در برنامــه زنــده تلویزیونــی از آیــت الله 
رئیســی درخواســت کرد به فوتبال توجه 
کند و ۵00 میلیون یورو برای جام جهانی 
قطــر در اختیــار فدراســیون فوتبــال قرار 
دهــد. موضوعــی کــه رئیس فراکســیون 
ورزش مجلــس این گونــه نســبت به آن 
واکنــش نشــان داد: »دولت قرار نیســت 
پاســخگوی تعهدات فدراســیون فوتبال 
باشــد. هنوز گزارشــی در خصوص مبلغ 
140 میلیارد تومان دریافت نشــده و حالا 
دولت بیایــد و مبلغ گــزاف 500 میلیون 
یــورو بــه فدراســیون کمــک کنــد! وزارت 
ورزش باید از فدراســیون بخواهد که این 
مبلــغ کجــا هزینه شــده اســت. در حالی 
که خیلــی از ایــن پول ها می توانســت در 
نقــاط پراســتعداد کشــور هزینــه شــود و 
امثال مهدی طارمی شناســایی و تحویل 
فوتبــال شــوند.«یکی دیگــر از مســائلی 
کــه فوتبال ایران را تحت تأثیــر قرار داده 
موضوع حذف ســرخابی ها از آسیاست. 
اتفاقی که ســروصداهای زیادی به پا کرد 
و قطعاً تبعات منفــی آن در فوتبال مان 
بیشــتر نمایان خواهد شــد. فروردین در 
ایــن خصــوص بیــان داشــت: »واگذاری 
بــه  دو باشــگاه پرســپولیس و اســتقلال 
وزارتخانه هــای اقتصــاد و صمــت بــرای 
مصلحــت نظام بــوده تا کار انجام شــود 

و ایــن دو باشــگاه مردمــی بــا توجــه بــه 
شرایطی که داشتند، مشکلی برایشان در 
خصوص مالکیت پیش نیاید. متأسفانه 
صحبت هایــی در این خصــوص مطرح 
شد که نباید می شد چرا که بخشی از آنها 
صحبت های محرمانه در جلســات بود. 
وقتی اعلام می شــود که ایــن واگذاری ها 
صــوری بــوده، این نشــانه ای اســت که از 
داخل به »ای اف ســی« اطلاع داده شده 
و کاملًا مشــهود اســت. خود فدراســیون 
پروانــه حرفه ای دو باشــگاه را رد می کند 
و 48 ســاعت بعــد معجــزه می شــود و 
کمیتــه اســتیناف مجوز حرفــه ای این دو 
باشــگاه را تأیید می کند. آیا »ای اف سی« 
و فیفا قبول می کنند که ظرف 48 ساعت 
ایــرادات برطــرف شــده؟ مگــر ایــن کار 
شدنی است؟ اینها بحث برانگیز است.«

صحبت هایــی  اتفــاق  ایــن  از  پــس 
درخصــوص برخــورد با مســببان حذف 
ســرخابی ها مطــرح شــد. گرچــه هنــوز 
اتفاقــی نیفتاده و حتی مســئولان فوتبال 
یــک عذرخواهــی ســاده هــم از مــردم و 
فراکســیون  رئیــس  نکردنــد.  هــواداران 
ورزش مجلــس در این بــاره گفــت: »در 
و  فوتبــال  فدراســیون  بایــد  اول  وهلــه 
ورزش  وزارت  بــه  باشــگاه  دو  مدیــران 
پاسخگو باشند و پس از آن وزارت ورزش 
نتیجــه را بــه مجلــس اطــلاع دهــد. این 
سلســله مراتب باید طی شود تا مسببان 

این اتفاق ناگوار معرفی شوند. 
اگــر واقعاً به ایــن نتیجه رســیدند که 
کم کاری صــورت گرفته یا به نوعی قصد 
ضربه زدن بــه روح و روان جامعه وجود 
داشــته، عذرخواهی از مردم و استعفای 
می توانــد  حــدودی  تــا  دســته جمعی 
مرهمــی بــر این زخــم باشــد. بایــد این 
را در نظــر داشــته باشــیم که فدراســیون 
وظیفه حرفه ای کردن باشگاه ها را ندارد 
ولی حواشی ای که در این مدت پیرامون 
فدراســیون فوتبال وجود دارد و ما شاهد 
آن هســتیم، این شــائبه را ایجاد می کند 
کــه فدراســیون در این موضــوع کم کاری 
کــرد. هرچند ایــن کم کاری هــا و نواقص 
در ســال های گذشــته هــم وجود داشــته 
امــا دولــت و مدیــران دو باشــگاه تغییــر 
کرده اند و تا جایی که ما شاهدیم اراده ای 
بــرای تغییــر ســاختار دو باشــگاه وجــود 

دارد.«
اما آیا استعفای دسته جمعی دردی 
فراکســیون  رئیــس  کــرد؟  خواهــد  دوا 
مجلــس این گونه پاســخ داد: »دردی که 

دوا نمی کنــد. روزی کــه یــک تصمیمــی 
می گیریــم و افــرادی را بــرای کاری مهم 
مستقر می کنیم باید هم  چنین روزهایی 
را پیش بینــی کنیم. فوتبــال جای آزمون 
و خطــا نیســت، فوتبــال جــای افــرادی 
نیســت که بــرای خود رزومــه ایجاد کنند 
و بروند. فوتبال جای مطرح شــدن افراد 
غیرفوتبالــی نیســت. فوتبــال را بایــد به 
دســت فوتبالی ها سپرد، کسی که زندگی 
و ســرمایه و جوانــی اش را گذاشــته بایــد 
بر فوتبال مدیریت کند، کســی که دانش 
ایــن کار را دارد. فوتبــال ایران چهره های 
اینهــا  بین المللــی زیــادی دارد و همــه 
حذف شــده اند به این خاطر که برخی ها 
دنبــال این هســتند که در کنــار فوتبال به 
آمال و آرزوهای شخصی شان برسند. در 
صورتی که افرادی هســتند که می توانند 
بــه فوتبال مــا اعتبــار بدهند. متأســفانه 
فوتبــال  فدراســیون  انتخابــات  روز  در 
عزیزانــی که در مجمع حق رأی داشــتند 
به افراد فوتبالی پشــت کردند و تصمیم 
نادرســتی گرفتند که حالا مــا باید هر روز 
شاهد اتفاقات بدی باشیم. اینها مسائل 
پیش پا افتاده ای است که باید در فوتبال 
محــلات در مورد آن صحبــت کرد نه در 
فوتبالــی کــه 20 بازیکــن لژیونــر و ادعای 
فدراســیون دانش بنیــان دارد. نــه اینکــه 
بــا هــزار وعــده وعیــد، ادعــای ورود هزار 
میلیــارد پول داد اما هــر روز با پادرمیانی 
بیت المــال  از  افــراد مختلــف مبالغــی 
دریافــت کنند و پاســخگو نباشــند.«تیم 
بــرای  مناســبی  شــرایط  فوتبــال  ملــی 
صعود بــه جام جهانی دارد و شــاگردان 
اســکوچیچ تنهــا یــک پیــروزی تا کســب 
جــواز حضور در قطر فاصلــه دارند. او در 
خصوص برنامه های فراکســیون ورزش 
مجلــس بــرای تیــم ملــی و فدراســیون 
فوتبــال اظهارداشــت: »تــلاش مــا ایــن 
است که نقش حمایتی مان را در فوتبال 
ملــی به خوبــی انجــام دهیم و عــلاوه بر 
ایــن، از نظــر نظارتــی هــم اقدامــات در 
خصوص ابهامات موجود در فدراسیون 
فوتبــال هــم بایــد انجــام شــود کــه البته 
مســتلزم این اســت کــه طرفین نســبت 
بــه تمامــی برنامه هــا شــفافیت داشــته 
باشــند تا بتوانیم گره مشکلات فوتبال را 
بازکنیم. اگر شــفافیتی هم وجود نداشته 
باشــد قطعاً به ســراغ راه دومی خواهیم 
رفــت و دســتگاه های نظارتــی بــا دقــت 
بیشتر فعالیت های فدراسیون فوتبال را 

رصد خواهند کرد.«

گــروه ورزشــی/ تیــم ملــی فوتبــال 
زنــان ایــران امــروز در آخریــن دیــدار 
مرحلــه مقدماتــی بــه مصــاف چیــن 
مریــم  شــاگردان  مــی رود.  تایپــه 
صفــر-  تســاوی  از  بعــد  ایراندوســت 
صفر مقابل هنــد میزبان و باخت 7- 
صفر برابر چین ســاعت 17:30 امروز 
در ورزشــگاه دی وای پاتیل شهر ناوی 
مومبای در حالی بــا تایوانی ها روبه رو 

می شــوند که تســت کرونای 4 بازیکن 
به نام هــای ثنا صادقــی، نگین زندی، 
ســمانه چهکنــدی، مرضیــه نیکخــواه 
مثبــت شــده اســت. آنهــا بــه همــراه 
فاطمــه علیپــور، سرپرســت تیم ملی 
که او هم به کرونا مبتلا شــده قرنطینه 
هســتند و در اتاق هــای ایزولــه به ســر 

می برند.
فدراســیون  ســایت  گــزارش  بــه 

پزشــک  فهیمی پــور  فرینــاز  فوتبــال، 
تیــم ملــی فوتبال در خصــوص مثبت 
شــدن تســت کرونای 4 بازیکــن گفت: 
»با توجه به پروتکل های کنفدراســیون 
فوتبــال آســیا، تیم ها 72 ســاعت قبل 
از هر مســابقه باید تست PCR بدهند. 
آنها دوشــنبه - 4 بهمن مــاه - از تمام 
اعضــای تیــم تســت کرونــا گرفتنــد و 
اعلام شــد که تست 4 بازیکن و فاطمه 

علیپور مثبت شــده اســت. این نفرات 
به مــدت 7روز در قرنطینــه هســتند و 
در صــورت عــدم وجــود علامــت، روز 
چهارم تســت مجــددی از آنهــا گرفته 

می شود.«
در هــر صــورت تیــم ملــی بــا ایــن 
شــرایط به مصاف چیــن تایپه می رود. 
حریفــی که رنکینــگ 39 جهان را دارد 
و در بــازی اول خــود مقابل چین 4 گل 
دریافــت کــرد. در ایــن میــان تیم ملی 
بازیکنــان  زیــاد  تعــداد  به دلیــل  هنــد 
کرونایی از ادامه مســابقات حذف شد 
و بدین ترتیب تیــم ملی ایران که تنها 
امتیــاز حاصــل از تســاوی بــا ایــن تیم 
گل  تفاضــل  نظــر  از  داد،  دســت  از  را 
شــرایط پایین تــری نســبت بــه حریف 
امــروز  بایــد در دیــدار  بنابرایــن  دارد. 
برنده میدان را ترک کند تا صعودشان 
به عنوان تیــم دوم قطعی شــود. البته 
به دلیــل باخــت 2-0 ویتنــام بــه ژاپن، 
صعــود ایــران با تســاوی مقابــل چین 
تایپــه هم امکان پذیر اســت چرا که دو 
تیم برتر ســوم از گروه هــای 3 گانه هم 
جواز صعود به مرحله بعد را به دست 

می آورند. 

عصر دیروز شــهاب الدین عزیزی 
ملــی  تیــم  اردوی  محــل  در  خــادم 
بــا  دقایقــی  و  شــد  حاضــر  فوتبــال 
گفت و گــو  بــه  فنــی  کادر  و  بازیکنــان 

پرداخت. 
رئیس فدراسیون فوتبال در جمع 
ابتــلای  خصــوص  در  ملی پوشــان 
برخــی از بازیکنان تیــم ملی به کرونا 
هرچــه  »امیــدوارم  داشــت:  اظهــار 
ســریع تر این بیماری ریشــه کن شــود 
و بــرای بازیکنانی که بــه این بیماری 
مبتلا شــده اند آرزوی ســلامتی دارم. 
بــه یــاری خــدا در آســتانه ایــن بازی 
شــما  تک تــک  تــلاش  بــا  کــه  مهــم 
عزیــزان و همچنین آقای اســکوچیچ 
تیم ملــی موقعیت مطلوبــی را دارد 
بتوانیــم ســریع ترین صعــود را رقــم 
بزنیــم. این بــازی قطعــاً از بعد فنی 
ســخت اســت امــا امیــدوارم نتیجــه 
آن یکــی از شــیرین ترین اتفاق هــای 
تمــام  هــم  مــا  باشــد.  زندگی تــان 
تلاش مــان را انجام دادیــم و مهم تر 
از همه با تلاشــی که اسکوچیچ و تیم 

را  بتوانیــم خودمــان  فنــی اش دارد، 
بــرای یک جشــن بــزرگ ملــی و یک 
صعــود تاریخــی کــه همیشــه باعــث 

افتخار باشد، حاضر کنیم.«
 در حالــی کــه بهــادری جهرمــی، 
رئیــس  تأکیــد  از  دولــت  ســخنگوی 
جمهــور بــرای حمایــت از تیــم ملی 
فوتبــال در حســاب کاربــری خــود در 
توئیتــر خبــر داده بود، عزیــزی خادم 
اعلام کرد: »از مســاعدت ویژه رئیس 
جمهــور کــه پیگیــر بودنــد و معــاون 
صــادر  ویــژه ای  دســتور  ایشــان  اول 
کردنــد تا با پیگیــری وزیــر ورزش کار 
اختصاص پاداش به تیم ملی انجام 
شــد و دســتور این تصمیم به صورت 
کتبی صادر شــد تا با یاری خدا بحث 
مربــوط بــه پرداخت پاداش به شــما 
عزیــزان انجــام شــود. مــن بــه اینجــا 
آمــدم تا هــم خدا قــوت بگویم و هم 
حامــل ایــن پیام بــرای شــما عزیزان 
باشــم و امیدوارم روز پنجشــنبه همه 
شــاد و خوشــحال در کنار هم جشــن 

صعود را برگزار کنیم.«

خــادم  عزیــزی  شــهاب الدین 
رئیس فدراسیون فوتبال، 11 آذر و در 
حاشــیه مراســم افتتاحیه جام عرب 
فیفــا در قطــر بــا جیانــی اینفانتینــو 
رئیــس فدراســیون جهانــی فوتبــال 
دیدار و در مورد موضوعات مختلف 
فوتبــال گفت وگــو کــرد و پــس از آن 
بــود کــه خبــر رســید اینفانتینــو قرار 
اســت بــه ایــران بیایــد و یکــی از دو 
بــازی تیم ملی برابــر عراق و امارات 
را از نزدیــک نظاره گر باشــد. ســفری 
که فدراســیون فوتبــال روی آن مانور 
زیــادی داد و حتــی عزیــزی خــادم 

29 دی و در مراســم روز ملــی هوای 
پــاک گفــت: »برنامه ریــزی کردیــم 
اینفانتینــو کــه احتمالًا بیــن هفتم تا 
یازدهــم بهمن بــه ایــران می آید، با 
رئیــس جمهــور کشــورمان دیــدار و 
گفت وگو کند.« به گزارش فارس، اما 
این موضوع توسط سخنگوی دولت 
تکذیب شــد. علی بهــادری جهرمی 
دیــروز و در نشســت خبــری اش، در 
دیــدار  پیرامــون  ســؤالی  بــه  پاســخ 
رئیس فیفا با آیت الله ســید ابراهیم 
مبنــی  گفت: »درخواســتی  رئیســی، 
بر دیــدار با رئیس جمهــور از جانب 

رئیــس فیفــا واصــل نشــده اســت و 
چنیــن برنامــه ای هم در دســتور کار 

رئیس جمهور قرار ندارد.«

در روزهای گذشته اعلام شده بود 
که 10 هزار تماشــاگر می توانند بازی 
ایــران و عــراق را به شــرط تزریق دو 
دوز واکسن تماشــا کنند ولی حسین 
عملیاتــی  قــرارگاه  فرمانــده  ســپهر 
وزارت کشــور،  در  کرونــا  بــا  مقابلــه 
دربــاره برخــی نگرانی هــا از حضــور 
تماشــاگران در بــازی مقابــل عــراق 
به شــبکه خبــر گفــت: »گزارش های 
دریافتــی نســبت بــه افزایش شــش 
برابــری بیمــاران ســرپایی در کشــور 
نسبت به هفته گذشته حکایت دارد 
و در چنین شــرایطی هرگونه تجمع 

فرهنگی و ورزشــی احتمال افزایش 
شــیوع ســویه جدیــد اُمیکــرون را به 
دنبال دارد. متأسفانه تست کرونای 
بازیکنــان  از  توجهــی  قابــل  تعــداد 
و  کشــورمان  بــزرگ  باشــگاه های 
همچنین همراهــان تیم ملی عراق 
مثبت اعلام شــده که جــای نگرانی 
دارد و برای همین از عزیزان وزارت 
ورزش و فدراســیون فوتبــال انتظــار 
صددرصــدی  رعایــت  کــه  داریــم 
پروتکل هــای بهداشــتی در مســابقه 
پیــش روی تیــم ملی را مــورد توجه 
قرار دهند. برای همین ممکن است 

مســابقه پیش روی تیــم ملی بدون 
حضــور تماشــاگران یــا بــا ظرفیــت 

خیلی محدود برگزار شود.«

تیم ملی فوتبال زنان امروز در آخرین دیدار مرحله گروهی به میدان می رود

ایران- چین تایپه؛ بازی سرنوشت
رئیس فدراسیون فوتبال دیروز در جمع ملی پوشان مطرح کرد:

امیدوارم نتیجه بازی با عراق یکی از 
شیرین ترین اتفاق های زندگی تان باشد

  عزیزی خادم درباره 140 میلیارد تومان توضیح 
نداد، مصطفوی چطور درخواست 

کمک 500 میلیون یورویی از دولت دارد؟
   مقصران حذف استقلال و پرسپولیس از آسیا باید 
دسته جمعی استعفا بدهند و بروند تا شاید مرهمی 

بر زخم  مردم باشد
   در روز انتخابات فدراسیون، مجمع به افراد 

فوتبالی پشت کرد

ایران- عراق؛ شاید بدون تماشاگررئیس جمهور  برنامه ای برای دیدار با رئیس فیفا ندارد
فرمانده قرارگاه عملیاتی مقابله با کرونا در وزارت کشور خبر دادتکذیب ادعای عزیزی خادم توسط سخنگوی دولت

زنیت 14 میلیون یورو به خاطر آزمون ضرر کرد

پر شدن خزانه فنرباغچه توسط صیادمنش


